
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 135
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor Skatteministeriet i maj 2016 var indstil-
let på at lave beregninger, der kunne besvare FIU alm. del – spørgsmål 30
(2015-16) om, hvor meget antallet af økonomisk fattige børn ventes at stige
som følge af integrationsydelsen og kontanthjælpsloftet (med udgangspunkt i
regeringen Helle Thorning Schmidts fattigdomsgrænse), når samme ministeri-
um nu tydeligvis ikke er indstillet på at besvare SOU alm. del – spørgsmål 419
(2015-16) om, hvor mange flere personer, herunder børn, der forventes at
komme under den nu afskaffede fattigdomsgrænse som resultat af Venstre-
regeringens 2015-plan.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
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